



يوسف العصيلي

إدارة الموارد البشرية

درجة البكالوريوس من جامعة الملك سعود ، في اللغة الإنجليزية والأدب وحاصل على شهادة مهنية من قبل HRCI أكبر معهد شهادة للموارد البشرية كأخصائي أول في الموارد البشرية - الدولية (SPHRI) عمل في مجال الموارد البشرية لمدة 13 عامًا مع 7 سنوات في أدوار قيادية. تضمنت الأدوار الرئيسية مدير الموارد البشرية في شركة الصافي دانون 2014-2018 ورئيس الموارد البشرية في شركة سمة للمعلومات الإئتمانية 2018-2019. وتشمل مجالات الخبرة الإدارة الاستراتيجية للموارد البشرية ، وتخطيط الموارد البشرية ، وتخطيط القوى العاملة ، وتحليل الوظائف ، والوصف الوظيفي ، وتقييم الوظائف ، والمسارات المهنية والتطوير الوظيفي والتدريب وإدارة الأداء ومؤشرات الأداء الرئيسية وتقييم الإنتاجية والقياسات المهنية التهديبية والقدرة وأطر الكفاءة وإدارة التغيير.

Yousif Alosaili
Human Resources

Bachelor degree from KSU, in English language and literature and professionally certified by HRCI the largest HR certification institute as Senior Professional in Human Resources – International (SPHRi). Have been working in the HR field for 13 years with 7 years in management roles. Major roles have included HR manager in Al Safi Danone 2014 – 2018 and Head of HR in Simah credit bureau 2018 – 2019. Areas of expertise includes HR strategic management, HR planning, manpower planning, Job analysis, job Description, Job Evaluation, Job Profiling, Career development, Training, performance management & KPIs, productivity assessment, psychometrics and ability, competency frameworks, and change management.